

《单词百科:feasibility是什么意思?feasibility怎么发音?feasibility的解释和用法》

英语单词feasibility是什么意思?feasibility怎么读?feasibility怎么发音?简答网为您整理了feasibility的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



feasibility怎么读

feasibility的读音:[fi z b l ti]

feasibility的意思

1、n.可行性;可能性;现实性;

feasibility的相关词组

1、feasibility study (系统)可行性研究;

2、feasibility analysis 可行性分析;

3、technical feasibility 技术可行性;

feasibility的近义词

- 1、achievability 成就感;
- 2、facility n.设施;才能, 天赋;特色服务;
- 3、likelihood n.可能, 可能性;[数]似然, 似真;
- 4、possibility n.可能性;机会;潜力;
- 5、practicability n.有实行可能, 实用性;可行性;

feasibility的反义词

- 1、infeasibility 不可行性;

feasibility的双语例句

- 1、OBJECTIVE : To discuss the feasibility of applying electronic prescriptions.

目的: 探讨实行电子处方的可行性.

- 2、Analyze product feasibility and make proposal for module change.

对产品进行可行性分析并提供改型建议.

- 3、The efficiency and feasibility of model and algorithm are confirmed by using some cases.

通过实例仿真,证明了模型与算法的有效性和在实际问题中的应用潜力.

- 4、Meanwhile, we analyzed the prospect and feasibility of chitosan based gel systems as new food additive.

并对壳聚糖凝胶体系作为新型食品添加剂的发展前景和可行性进行了分析.

- 5、At the end, it proves the accuracy and feasibility of the method with an example.

最后, 以实例验证了这种方法的准确性和可操作性.

6、Necessity and feasibility of establishing accounting information market have been discussed in the third chapter.

第三章论述了建立会计信息市场的必要性和可行性.

7、The enormous difficulty makes him cynical about the feasibility of the idea.

由于困难很大,他对这个主意是否可行持怀疑态度.

8、Doubt crept up on me about the feasibility of the plan.

我开始怀疑该计划的可行性.

9、Some of them doubted the feasibility of the proposal.

有些人怀疑这一提议的可行性.

10、Derek persuaded me of the feasibility of the idea.

德里克让我相信这个想法是可行的.

11、Furthermore, the paper has proven the feasibility of the algorithm through the realization of the program.

同时,论文还通过程序的实现证明了该算法的可行性.

12、Thus, the safety and feasibility of transpedicular fixation in the immature spine are still questionable.

因此未成年人胸椎椎弓根螺钉的安全与可行性仍存在争议.

13、This paper probes into the feasibility for texture determining by color metallography.

该文对化学染色显示金属材料结构的可行性进行了探讨.

14、OBJECTIVE : To determine the osteoinduction effect of demineralized dentin matrix (DDM) and feasibility of clinical application.

目的: 证明脱矿人牙基质 (DemineralizedDentinMatrix,DDM) 具有良好的骨诱导作用,对DDM临床 应用的可行性作出客观评价.

15、After the waterpower calculation of the system, the feasibility of the system is

validated.

通过对整个系统的水力计算, 说明了系统的可行性.

16、 The feasibility of this technology advanced in this paper has been proved feasible.

围绕该方案所采用的技术都是经过检验的、是切实可行的.

17、 Put forward to quicken the feasibility step of port city and development of hinterland economic integration.

并提出了加快口岸城市与腹地经济一体化发展的可行性措施.

18、 The new system's necessary and feasibility are pointed out , it's structure and basic function suggested.

同时设想了该武器系统的系统组成和功能设置.

以上是简答网为您整理的feasibility怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于feasibility

的用法、feasibility的释义、f

easibility的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/feasibility>